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MUDr. Tomko: 

To, čo sme hovorili aj na mestskej rade. Teraz cez víkend to bolo zase, problém, teda dym 

z teplárne, zase to od juhu vialo. Vyvetrať sa to nedalo. Neviem, či tie filtre sú nedostatočné. 

Je tam postavené neviem, či lešenie alebo nejaká oporná stena, ale nerobí sa s tým nič, žeby 

sa urobila nadstavba komínov a nadstavba. Obyvateľov na juhu, ja si myslím, že každého 

jedného to obmedzuje a hovorím v tom čase, keď fúka južný vietor, vyvetrať sa nedá.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka dymu z teplárne Trebišovskej energetickej, tá konštrukcia je pripravená na 

realizáciu navýšenia komínovej časti na základe informácií, ktoré máme priamo z vedenia 

tejto spoločnosti. Potom, čo stavebným konaním prebehla celá prípravná časť, nastal problém 

len s dodávkou materiálu, čiže to oddialenie alebo nejaké spomalenie prác bolo spôsobené 

práve tým, že materiály, ktoré sú potrebné na realizáciu navýšenia tohto komínového systému 

neboli ešte dodané, ale spoločnosť plánuje to zrealizovať v čo  najskoršom období. Takisto 

nám avizovali aj opravu, resp. doplnenie filtračného systému, ktorý súvisí s prevádzkou 

celého zariadenia. 

 

 

 

 

 


